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Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 

Θέμα: Αβεβαιότητα για 1600 συνοριακούς φύλακες ορισμένου χρόνου και οι μεροληπτικές προσλήψεις του Χρυσοχοΐδη 
 
Εργασιακό μεσαίωνα βιώνουν 1600 περίπου συνοριοφύλακες συμβασιούχοι που σε έναν χρόνο περίπου συμπληρώνουν πέντε χρόνια 
μάχιμης υπηρεσίας και στερούνται την μονιμοποίηση και τα πλήρη δικαιώματα των μόνιμων συνοριοφυλάκων.  
Ο απαράδεκτος διαχωρισμός ξεκίνησε, όταν το 2020 η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας προσέλαβε 400 μόνιμους συνοριοφύλακες στον 
Έβρο, ενώ όλοι οι υπόλοιποι προσελήφθησαν με σύμβαση ορισμένου χρόνου  
Εδώ και τέσσερα χρόνια λοιπόν, οι κρατικοί αυτοί υπάλληλοι καλούνται να αντιμετωπίσουν ευαίσθητα θέματα εθνικής ασφάλειας και να 
διαχειριστούν το μεταναστευτικό ζήτημα με ότι αυτό συνεπάγεται, ενώ, στην ουσία, βρίσκονται σε κατάσταση εργασιακής ομηρίας.  Η ερ-
γασιακή τους σχέση, γίνεται ακόμη χειρότερη όταν με το προεδρικό διάταγμα υπ' αριθ. 104/2021 ΦΕΚ 256/Α/31-12-2021, το άρθρο 2 τους 
απαγόρευσε τις μεταθέσεις , αποσπάσεις , προσωρινές μετακινήσεις και γενικά κάθε δικαιώματος που έχουν οι μόνιμοι συνάδελφοι τους. 
Ένα από τα πιο σημαντικά θέματα που δημιουργήθηκαν είναι η διάσπαση οικογενειών καθώς οι ορισμένου χρόνου δεν δικαιούνται την 
συνυπηρέτηση, και την συνεχόμενη άδεια ανατροφής τέκνου όπως ισχύει για το υπόλοιπο αστυνομικό προσωπικό.  
Βρέθηκαν λοιπόν παραδείγματα όπως στη Χίο που οι κάτοικοι γνωστοποίησαν το ζήτημα στον Πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Στέφανο Κασσε-
λάκη, για τον συνοριοφύλακα που υπηρετεί εκεί και η λεχώνα σύζυγος του, συνοριοφύλακας ομοίως, υπηρετεί στη Σάμο! Πόσο υποκριτικό 
είναι μία κυβέρνηση να έχει αρμόδιο Υπουργείο Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας και οι νέοι αυτοί γονείς να μην μπορούν να μεγαλώ-
σουν μαζί το παιδί τους! 
  
Άλλο ένα μεγάλο πρόβλημα της εργασιακής ομηρίας, είναι η περίπτωση επιτυχίας σε άλλη προκήρυξη και η μη αποδέσμευση , έτσι ώστε 
να μην προσληφθεί ο επιτυχόντας σε άλλη προκήρυξη με πιο βέβαιο εργασιακό περιβάλλον.  
Όλα αυτά τα τραγελαφικά έχουν σαν αποτέλεσμα οι νέοι άνθρωποι να αποχωρούν και να αποδυναμώνεται, συνεχώς ο θεσμός αυτός, από 
στελέχη καταρτισμένα και με επιχειρησιακές πλέον γνώσεις. 
Επιπλέον, σε συνάντηση που είχα πραγματοποιήσει με αντιπροσωπεία της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Συνοριακών Φυλάκων, είχε δια-
τυπωθεί η ανησυχία για κατάργηση υπηρεσιών που αφορούν στη διαχείριση του μεταναστευτικού εντός της ηπειρωτικής χώρας. 
 
Έχοντας, πραγματοποιήσει σωρεία λαθών όσον αφορά τους συνοριοφύλακες, ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλης Χρυσοχο-
ΐδης, προχώρησε πρόσφατα σε ακόμα μία διάκριση, εγκρίνοντας 100 νέες θέσεις Συνοριοφυλάκων στη Ροδόπη και 50 στην Καβάλα, 
παρουσιάζοντας την εντοπιότητα ως κριτήριο, την ώρα που ο Αρχηγός της ΕΛ.ΑΣ είχε εκδώσει για φέτος διαταγή μέσω της οποίας είχε 
αποφασιστεί να μην υλοποιηθούν μεταθέσεις για πολλές περιοχές της χώρας, συμπεριλαμβανομένου και του νομού Καβάλας. Ούτε λόγος 
όμως δεν γίνεται για τον  πίνακα αντικειμενικών μορίων βάσει του οποίου πρέπει να καλύπτονται οι κενές οργανικές θέσεις μέσω τακτικών 
μεταθέσεων για κάθε περιοχή της Ελλάδας.  
Είναι απαράδεκτο στη σημερινή εποχή να υπάρχουν «αστυνομικοί πολλών ταχυτήτων» από σχολές, ειδικοί φρουροί, με αδιαφανείς μεθό-
δους πρόσληψης. Είναι αδιανόητο να γίνεται διάκριση μεταξύ ειδικών φρουρών και συνοριοφυλάκων με αποτέλεσμα την κατάτμηση του 
αστυνομικού προσωπικού. Η ασφάλεια των πολιτών, η φρούρηση των συνόρων και η διαχείριση του μεταναστευτικού έχουν ανάγκη από 
ένα ενιαίο σύνολο αστυνομικών δυνάμεων, άρτια εκπαιδευμένο, με σωστές εργασιακές σχέσεις.  
 
Επειδή, οι συνοριακοί φρουροί ορισμένου χρόνου βρίσκονται σε ένα τέλμα και το εργασιακό τους καθεστώς και μέλλον συνεχίζει να 
είναι αβέβαιο. 
Επειδή, η πρόσφατη πρόσληψη μαρτυρά μεροληπτικές συμπεριφορές που δυναμιτίζουν την ήδη τεταμένη κατάσταση.  
Επειδή, υπάρχουν πολλές περιπτώσεις γονέων που καλούνται να μεγαλώσουν χώρια τα παιδιά τους. 
Επειδή, το μεταναστευτικό ζήτημα απασχολεί καθημερινώς και διαρκώς την Χώρα μας, με αυξητική τάση των ροών ετησίως,  
 
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός  

1. Πώς θα τερματίσει την εργασιακή ανασφάλεια στη οποία έχει ρίξει χίλιους εξακόσιους περίπου συνοριοφύλακες ορι-
σμένου χρόνου; Υπάρχει πολιτική βούληση και ανάλογος σχεδιασμός; 

2. Τι προτίθεται να κάνει με το σοβαρό πρόβλημα που προκύπτει με την απαγόρευση της συνυπηρέτησης σε συζύγους 
με παιδιά προκειμένου να υπάρχει συνοχή της οικογένειας με στόχο την κοινή ανατροφή των τέκνων.  

  
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 

Μπάρκας Κωνσταντίνος  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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